
 

 
 

Haarlem, 12 februari 2020 

 

Geachte Voorzitter, 

 

Bij de participatie voor de herinrichting van het Houtplein hebben bewoners van omliggende 

straten, zoals de Tempelierstraat, aangegeven in de toekomst graag in plaats van het nu zo 

eenzijdige aanbod van vooral snackbars/grillrooms een meer hoogwaardige mix van horeca 

en winkels te willen omdat dit de leefbaarheid en sfeer van de straat erg ten goede zal 

komen. Ook sluit de straat dan veel beter aan op de oude Binnenstad aan de ene kant en de 

Koninginnebuurt aan de andere kant en vormt dan onderdeel van een ‘waardige entree’ van 

de binnenstad zoals we die met z’n allen graag zien.  

 

De huidige situatie staat hier haaks op. De Tempeliersstraat dreigt te verloederen.  

De afhaal/bezorg snackbars/grillrooms drukken een zware stempel op de straat met hun 

(auto)bezorgservice en een (auto)bezoekend publiek dat naar verluidt veel overlast geeft: tot 

laat in de nacht zou er een grote toestroom van verkeer zijn: auto's die vaak hard rijden, met 

snoeiharde muziek voor de huizen parkeren. Dit met continu stationair draaiende motoren en 

de koplampen aan: eten ophalen in de grillroom en in de auto opeten, motor, lampen en 

muziek nog steeds aan. Bezorgers die met gierende banden vertrekken. Ook foutparkeren 

op halte of weg zou aan de orde van de dag zijn door zowel bezorgers als bezoekers. 

Zichtbaar is de enorme hoeveelheid zwerfvuil afkomstig van de snackbars/grillrooms (plastic, 

folie en etensresten). Tot slot zou er veel lawaai zijn. Zowel van toeterende bussen en auto’s 

als van schreeuwende bezoekers.  

 

Conform artikel 38 van het Regelement van Orde stelt de VVD daarom de volgende vragen:  

 

 Hoe beschrijft u de huidige situatie van de Tempeliersstraat in termen van openbare 

veiligheid en orde. Bent u bekend met de klachten van bewoners zoals die hierboven 

beschreven? Hoeveel meldingen van overlast heeft u ontvangen? Welke acties heeft 

u daarop ondernomen? Wat is het reguliere beleid ter controle van dergelijke avond/ 

nacht voorzieningen en hun bezoekers? 

  

  



 

 

 

 

 

 Wat zijn de plannen van het college met de Tempeliersstraat als het gaat om de door 

de bewoners zo graag geziene hoogwaardige mix van horeca? Bent u van plan daar 

een actief beleid op te gaan voeren? Zo nee, waarom niet? 

 De burgemeester is voornemens de coffeeshop van het Houtplein toe te staan te 

verhuizen naar de Tempelierstraat. Bent u het met de VVD eens dat vestiging van 

nog een afhaaloutlet aan de Tempeliersstaat de eenzijdigheid van het bestaande 

horeca en winkelaanbod versterkt en de overlast door afhalers verder zal doen 

toenemen? Zo ja, hoe bent u van plan daar mee om te gaan? Zo nee, waarom niet?  

 bent u zich ervan bewust dat op de hoek Tempeliersstraat-Houtplein nieuwe 

woningen worden gerealiseerd die eveneens tegen deze problematiek aan zullen 

lopen? Hoe ziet u deze combinatie van functies in de toekomst voor zich? 

 

 

Namens de VVD-fractie,  

 

 

 

Wouter Rutten 


